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CZ	ONKOWIE TOWARZYSTWA
KANDYDATAMI NA RADNCH

                                                                       

            Teresa Chrzanowska                                                                                       
    Kandydatka do rady powiatu legionowskiego      
lat 47, wykszta
cenie; studia in� ynierskie na Wydz. Rolnic.                                                                                 
SGGW w Warszawie i studia Podyplomowe na Wydziale                                                                                    
Ekonomiczno-rolniczym tej uczelni. Dwoje dzieci,                                                                                              
z m�� em Piotrem prowadzi gospodarstwo ogrodnicze                                                                                         
w Micha
owie-Reginowie. Aktywna dzia
aczka spo
eczna.                                                                                  

             Sylwester Przybysz                
    Kandydat do rady gminy Wieliszew                                                                                  

lat 69, wykszta
cenie zawodowe, emeryt, radny gminy                                                                                        
poprzednich dwóch kadencji. Aktywny dzia
acz spo
eczny.

                        Jerzy Szelpuk                           
         Kandydat do rady gminy Wieliszew                                                                                   
lat 56, wykszta
cenie � rednie techniczne, techn. elektronik,
dwoje dzieci, pracuje w zak
adzie i wraz z � on�  prowadzi                                                                                  
gospodarstwo ogrodnicze. Aktywny dzia
acz spo
eczny.
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NIEZB � DNE TELEFONY
Urz� d Gminy Wieliszew

Sekretariat 22 782 27 32               
e-mail; gmina@wieliszew. pl

Wójt Gminy Wieliszew
505 464 212
e-mail; wójt@wieliszew.pl

Rada Gminy
Przewodnicz� cy RG, 
Radca Prawny
22 782 27 632

So
tys Micha
owa-Reginowa
22 772 98 11, 603 981 193

O� rodek Zdrowia SANITAS
22 772 82 15

O� rodek Pomocy Spo
ecznej
Gminy Wieliszew
22 782 25 22

Policja Kom. Wieliszew
22 782 30 77
Dzielnicowy; 600 997 264

Zak
ad energetyczny, rozdzielnia
Micha
ów-Reg.   22 774 27 27

Podatki i Op
aty Lokalne w UG
22 782 20 80
Referat Informacji i Promocji
22 782 26 32

Gminne Centrum Kultury
w 	ajskach
22 782 20 44, 22 782 20 02 
Filia Micha
ów-Reginów
Dom  Ogrodnika
(czasowo brak telefonu)

Biblioteka w Micha
owie- Reg.
22 772 83 50

 KOMUNIKAT REDAKCJI
         Szanowni czytelnicy mieszka� cy Micha
owa-Reginowa
   Zarz� d Towarzystwa Przyjació
 Micha
owa-Reginowa, zwraca
si�  z pro� ba o wspó
prac�  w tworzeniu naszego pisma oraz prosi
o wsparcie finansowe i rzeczowe na dzia
alno��  statutow� .
Jeste� my gotowi zamieszcza�  Pa� stwa og
oszenia i reklamy doty-
cz� ce Waszej dzia
alno� ci gospodarczej i innej, jak�  prowadzicie.
             Wp
at mo� na dokonywa�  na nasze konto w:
              PKO Bank Polski I Oddzia
 Legionowo
               nr. 45 1020 1026 0000 1802 0206 311

Kontakt: tel. +48 602 386 518,    
e-mail; mieczyslawberdowski@vp.pl           Zarz� d TPM-R 

 �����������	
��	
���������������������
���
�	��

������������ �����
	������
���	������������ ��	����!
�����������"�#
��
	��������
���$!%�������
���	���
�
�	��	������
����
 ���������
����%���������%��
 
�� �&��
�
	������'
���
�����	��
��������
��
	��������	����& ����

�
	����'����"� �(�)(*�(+,
(%��	��
	��'������
��-�� ���"����
����
��"��

*��%��������%��!���
���� %�
�

�
��� *��
����.
���
�	����� ����%�����
�

�
�������������$	 �%���'�&������
	����	���	����

%�����
���'����������/
�	�
����

�
���%���+0)              

 121324�5.(��6��+2�7(/46250)582#4625

��,##(�6�849�2#(�7-
�4#259�2(/5.��������0������:;"<<�=�:>"<<

6�4)5.���������������������0������:?"<<�=�:@"<<

A)49(��������������������������0������:B"<<�=�:C"<<

��6()�5.����������������0������:B"<<�=�:D"<<

�2E�5.������������������������0������:B"<<�=�:D"<<



WYWIADY
Wywiad z Teres�  Chrzanowsk�
kandydatk�  na radn�  do rady powiatu
legionowskiego, przeprowadzony przez
redakcj�  Przyjaciela Micha
owskiego.

Przyj. Mich. -       Czy mog
aby�  krótko przed-
stawi�  si�  czytelnikom ?
Teresa Ch. - Mam 47 lat. Mieszkam od urodzenia
w  Micha
owie-  Reginowie,  gdzie  wspólnie  z
m�� em  Piotrem  prowadz�  gospodarstwo
ogrodnicze  ju�  od  27  lat.  Mam  dwie  córki
Marysi�  - 20 lat, studentk�  farmacji na WUM 
i Dominik�  - 15 lat uczennic�  III kl. Gimnazjum
w  	ajskach.  Jestem  in� ynierem  rolnictwa,
uko� czy
am studia w  SGGW AR w Warszawie,
a tak� e Podyplomowe Studia Rachunkowo� ci na
Wydz. Ekonomiczno-Rolniczym tej� e  uczelni.
P.M.  -  Jeste�  osob�  znan�  w naszej  spo
ecz-
no� ci jako dzia
acz spo
eczny. Kiedy zacz� 
a�
swoj�   dzia
alno��  ?
T.Ch. - Ju�  w szkole podstawowej w 	ajskach,
gdzie  dzia
a
am  w  samorz� dzie  uczniowskim,
harcerstwie,  a  potem  w  liceum  legionowskim
równie�  w PCK. To w
a� nie w liceum zacz� 
am
dzia
a�  w  ko� ciele,  w  grupie  m
odzie� owej
prowadzonej  przez  ks.  Krzysztofa  Uklej� ,
pó� niejszego dyrektora Caritas naszej diecezji.
 W roku 1989, po reaktywacji „ Solidarno� ci „ RI
zosta
am wybrana do Zarz� du Wojewódzkiego w
Warszawie.  Ju�  wtedy  zrodzi
  si�  pomys

budowy nowoczesnego rynku hurtowego rolno-
spo� ywczego dla Warszawy. 
      Obecnie Rynku Hurtowego Bronisze.
 Dzia
a
am  te�  w  Warszawskim  Zwi� zku
Ogrodniczym, jako przedstawiciel m
odzie� y.
P.M. -A jak �  dzia
alno��  spo
eczn�  prowadzisz
obecnie ?
T.Ch.  -  Ju�  od  12  lat  dzia
am   w  szkole  w
	ajskach  w  tamtejszej  Radzie  Rodziców,  a  od
dwóch lat jestem jej  przewodnicz� c� .  Razem
z rodzicami wykonali� my wiele prac dla szko
y,
takich  jak;  remontowali� my  sale  lekcyjne  i
�wietlic� ,  za
o� yli � my  ogród  przy  szkole,
pomagamy  organizowa�  imprezy  szkolne,
zbieramy  fundusze  na  zakup  wyposa� enia  i
materia
ów dydaktycznych, a ostatnio tak� e inst-
rumentów dla naszej orkiestry. 

 Moim najwi� kszym osi� gni� ciem,  jako  przed-
stawiciela rodziców i reprezentanta spo
eczno� ci
micha
owskiej,  by
o  doprowadzenie  do  rozbu-
dowy szko
y i  przedszkola w 	ajskach.  Dzi� ki
staraniom  moim,  radnych  z  	ajsk  i  dyrektora
szko
y  oraz  dobrej  woli  wójta  Paw
a  Kowna-
ckiego, uda
o si�  przekona�  radnych gmin- nych,
� eby g
osowali za tym projektem, chocia�  czeka

w  kolejno� ci projekt  rozbudowy  szko
y  w
Janówku, a teren przy szkole w 	ajskach trzeba
by
o  odle� ni� .  Nie  by
o  to  
atwe  zadanie
zwa� ywszy, � e taka inwestycja kosztuje ok. 8,5
mln  z
,  a  bud� et  gminy  wykazywa
  znaczne
zad
u� enie. Byli te�  oponenci tego pomys
u, np.
jeden z naszych radnych twierdzi
 � e gimnazjum
jest  zb� dne  i  nie  potrzebna  jest  rozbudowa.
Zwyci�� y
y jednak realia.
  Równie d
ugo dzia
am w naszej parafii, prowa-
dz� c schol�  m
odzie� ow�  „ Czarna Owieczka”,
która �piewa co niedziel�  na mszy o 10.30.
     By
am te�  pomys
odawc�  utworzenia chóru 
parafialno-gminnego  „Belcanto”  prowadzonego
przez p. Stanis
awa Kmieciaka.
   Pomagam w zbiórce funduszy na remont dachu
naszego ko� cio
a parafialnego.
Jestem wspó
za
o� ycielk�  i  prezesem Towarzy-
stwa Przyjació
 Micha
owa- Reginowa dzia
aj� -
cego  na  rzecz  swoich  mieszka� ców..Wcze�niej
by
am  prezesem  Kó
ka  Rolni-  czego  w
Micha
owie-Reginowie.  Cho�  uda
o  mi  si�
wykona�  wiele prac razem z dzia
aczami Kó
ka
w Domu Ogrodnika, to jednak nie znalaz
am w
tej organizacji zrozumienia i ch� ci wspó
pracy, a
pewna grupa dzia
aczy Kó
ka, kieruj� c si�  w
as-
nym  interesem  politycznym,  doprowadzi
a  do
roz
amu w tej organizacji. Nie podoba
a im si�
moja dobra wspó
praca z gmin� . 
 Dlatego te�  za
o� yli � my w
asne stowarzyszenie i
wyst� pujemy,  jako  reprezentacja  mieszka� ców
nie  tylko  na  imprezach  gminnych,  ale  te�  we
wszystkich istotnych  dla Micha
owa-Reginowa
sprawach,  takich  jak;.  inwestycji  na  naszym
terenie,  utrzymania  w porz� dku  naszych ulic  i
boisk, bezpiecze� stwa, poprawy komunikacji itd.
 Powo
ali� my w naszym Towarzystwie M
odzie-
� owy Klub Sportowy, jako sposób na integracj�
m
odzie� y pozaszkolnej w naszej miejscowo� ci.
                      (ci� g dalszy na str 4)
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WYWIADY
                       (ci� g dalszy ze str 3)

Wywiad z Teres�  Chrzanowsk� ......
 Znam dobrze  � rodowisko  naszych  seniorów z
Micha
owa  i  	ajsk,  u  których  jestem  cz� stym
go� ciem i których uwa� am za swoich przyjació
.
P.M.- Dlaczego kandydujesz do Rady Powiatu
i to z listy Platformy Obywatelskiej?
T.Ch.-   Jestem  bezpartyjna,  ale  Platforma  tak
w
a�nie dzia
a, � e zaprasza na swe listy dobrych
kandydatów nie nale�� cych do partii, a ja z tego
zaproszenia skorzysta
am. 
    W samorz� dzie powiatowym nie ma podzia-

ów partyjnych. Wszyscy radni pracuj�  razem.  
  Z  drugiej  strony  patrz� c,  to  poparcie  tak
powa� nej si
y politycznej w naszym kraju zawsze
mo� e pomóc w pracy spo
ecznej. Najwa� niejsz�
rzecz�  w dzia
alno�ci w Radzie Powiatu, jest dla
mnie mo� liwo��  wywierania  realnego  wp
ywu
na otaczaj� c�  nas rzeczywisto��  i co za tym idzie
popraw�  warunków � ycia ludzi. Chc�  to robi� .
P.M.- Jakimi problemami chcia
aby�  si�  zaj��
jako radna powiatowa?
T.  Ch.-  Wspieraniem  rodzin  wychowuj� cych
dzieci w wieku szkolnym. Stworzeniem systemu
dop
at  do kart miejskich dla m
odzie� y ucz� cej
si�  w Warszawie wspólnie z gminami. Popraw�  i
rozwojem  szkolnictwa  ponadgimnazjalnego  na
terenie  powiatu,  poprzez  modernizacj�  szkó

zawodowych  i  poszerzenie  ich  oferty  eduka-
cyjnej.  Wspieraniem uczniów uzdolnionych po-
przez  stworzenie  powiatowego  programu
pomocy  m
odym  talentom  przy  wykorzystaniu
funduszy unijnych. Ponadto pracami nad inwesty
cjami powiatu  w  skali  makro,  czyli  budow�  i
remontami dróg, budow�  szpitala powiatowego,
ochron�  � rodowiska,  popraw�  komunikacji
kolejowej i autobusowej, nie tylko z Warszaw� ,
ale  pomi� dzy poszczególnymi  miejscowo�ciami
powiatu. 
  Zamierzam zawsze wspiera�  nasz�  gmin�  zabie-
gaj� c o wspólne inwestycje z powiatem, równie�  
te ma
e; jak boiska, czy � cie� ki rowerowe. B� d�  
dzia
a�  zawsze tam, gdzie pojawi�  si�  problemy i
potrzeby, które pilnie nale� y rozwi� za� .
 B� d�  s
ucha�  moich wyborców, a oni sami pod-
powiedz�  mi, jakimi problemami nale� y si�  zaj��
P.M. Dzi� kujemy za rozmow�  i � yczymy           

powodzenia.                   

Wywiad z Sylwestrem Przybyszem,
kandydatem na radnego do rady gminy

Wieliszew, przeprowadzony przez
redakcj�  Przyjaciela Micha
owskiego.

Red.PM. Prosz�  powiedzie�  kilka s
ów o sobie.
S. P.  Mieszkam w Micha
owie-Reginowie ponad
35 lat przy ul. D
ugiej 22. Mam � on�  Miros
aw�
tutejsz�  rodaczk� ,  mam syna i  dwoje wnuków.
Mam tu w
asny dom, jestem emerytem, a wcze-
� niej przez wiele lat wraz z � on�  prowadzili� my
gospodarstwo ogrodnicze. Ostatnie sze��  lat by-

em radnym tej gminy i znam dobrze potrzeby tej
spo
eczno� ci,  wi� c  chcia
bym  nadal  swój  czas
po� wi� ci�  na rzecz polepszania warunków jej � y-
cia. Obecnie dzia
am w Towarzystwie Przyjació

Micha
owa-Reginowa, którego celem jest dzia
a-
nie na rzecz spo
eczno� ci micha
owskiej.
PM.Co sk
oni
o Pana do kolejnego kandydo-
wania i jakie widzi Pan perspektywiczne po-
trzeby  do  realizacji  w  swoim  so
ectwie  i
gminie?
S.P.Poniewa�  jestem zaanga� owany, jako dotych-
czasowy radny w wiele kontynuowanych dzia
a�
w gminie i widz�  wiele nast� pnych potrzeb, chc�
to nadal kontynuowa� , wykorzystuj� c swoj� , ju�
zdobyt�  wiedz�  i do�wiadczenie w tym temacie.
   Zadania jakie s�  do wykonania w przysz
ej ka-
dencji  dla  naszego  so
ectwa,  s�  przedstawione
prze ze mnie we wnioskach  do bud� etu gminy
na 2015 r i lata nast� pne, które zosta
y  przyj� te
przez Zebranie Wiejskie.
PM.  Jakie  sprawy do  za
atwienia  widzi  Pan
jako priorytetowe i najpilniejsze?
Do najwa� niejszych spraw trzeba zaliczy�  takie
przedsi� wzi� cia  jak;  rozbudowa  szko
y  w  	aj-
skach, budowa kanalizacji, rozwój bazy kultural-
no-sportowej i rekreacyjnej, budowa dróg i chod-
ników,  ponadto  nale� y wi� cej  uwagi  po�wi� ci�
m
odemu pokoleniu, szczególnie z rodzin ubo� -
szych.
Oczywi� cie, jest wiele drobnych spraw do za
a-
twienia przez radnego i  gmin� ,  poprawiaj� cych
komfort � ycia, którymi radny musi si�  zajmowa�
na co dzie� ,  ws
uchuj� c si�  w potrzeby miesz-
ka� ców. A ja chc�  s
u� y�  ludziom.
PM. Dzi� kuj �  i � ycz�  powodzenia w wyborach.

   Przyjaciel Micha
owski Nr 19                                               -4-



WYWIADY
Wywiad z Jerzym Szelpukiem,
kandydatem na radnego do rady gminy

Wieliszew, przeprowadzony przez
redakcj�  Przyjaciela Micha
owskiego.

Red.PM.  Prosz�  przybli � y�  czytelnikom swoj�
osob� .
J.Sz. Bardzo prosz� . Szelpuk Jerzy zamieszka
y
Micha
ów-Reginów  ul.  Kolejowa  30.  � onaty,
� ona Maria i dwoje doros
ych dzieci.
Z wykszta
cenia technik elektronik w którym to
zawodzie  pracuj�  po  dzie�  dzisiejszy  a  tak� e
prowadz�   wraz  z  ma
� onk�  gospodarstwo
ogrodnicze. Od 33 lat zwi� zany z Micha
owem-
Reginowem. Aktywny obserwator oraz uczestnik
zmian spo
eczno-gospodarczych zachodz� cych w
naszej  lokalnej  spo
eczno� ci.  Wspó
uczestnik
jednej  z poprzednich Rady So
eckiej,  a na bie-
�� co wspó
za
o� yciel stowarzyszenia "Towarzys-
two Przyjació
 Micha
owa-Reginowa".
PM. Dlaczego zdecydowa
 si�  pan kandydowa�
na radnego  do Rady Gminy Wieliszew ?
J.Sz.  Jako  aktywny  obserwator  widz� ,  � e
up
ywaj� ca  kadencja  radnych  nie  przynios
a
naszemu  so
ectwu  zbyt  wielu  dokona� .
Oczekiwania  mieszka� ców  oraz  obietnice
radnych  by
y  zdecydowanie  znacznie  wi� ksze.
Zdaj�  sobie spraw�  z tego, � e cz���  z oczekiwa�
by
a na wyrost, a cz���  obietnic bez pokrycia w
szczególnie trudnej sytuacji gospodarczej. Jednak
przy dobrych ch� ciach i  wzajemnej wspó
pracy
radnych mi� dzy sob� , radnych i so
tysa z Rad�
Gminy  oraz  z  Wójtem  mo� na  by
o  osi� gn��
znacznie wi� cej. Ale w
a�nie tych dobrych ch� ci i
wzajemnej  wspó
pracy,  szczególnie  ze  strony
jednego z radnych oraz pani so
tys, zabrak
o.
     Rozmawiaj� c z naszymi mieszka� cami widz� ,
jak  wiele  jest  do  zrobienia  aby  mieszka� cy
Micha
owa  poczuli  si�  usatysfakcjonowani.
Uwa� am,  � e  posiadam  pewne  do�wiadczenie
� yciowe  i  zawodowe,  do�wiadczenie  w  pracy
spo
ecznej  a  tak� e  zainteresowanie  problemami
spo
eczno-gospodarczymi  naszego  spo
ecze� -
stwa.  Uwa� am  � e  b� d� c  osob�  z  tymi  predy-
spozycjami  mog�  przyczyni�  si�  do  urzeczy-
wistnienia,  w  mo� liwym do realizacji  zakresie,
naszych wspólnych oczekiwa� .
PM.  Czym,  pana  zdaniem,  powinien

charakteryzowa�  si�  dobry radny ?
J.Sz.  Dobry radny, moim zdaniem, powinien by�
przede  wszystkim  reprezentantem  interesów
swoich wyborców. Powinien dba�  o zaspakajanie
ich  potrzeb  zwi� zanych  z  funkcjonowaniem w
danej spo
eczno� ci. A to wymaga  otwarto� ci na
drugiego cz
owieka, wyrozumia
o� ci i cierpliwo-
� ci,  zdolno� ci  do wspó
pracy z innymi, umiej� -
tno� ci  zawierania  rozs� dnych  kompromisów,  a
nie uporczywego upierania si�  tylko przy swojej
racji w imi�  w
asnej kariery.  Wiem, � e w� ród nas
jest znaczna cz���  ludzi o naturze wojowniczej,
ale  mamy system demokratyczny,  w którym to
wi� kszo��  ma  racj� ,  oczywi� cie  z  poszanowa-
niem praw mniejszo� ci.  Do�wiadczamy tego na
co dzie� , na znacznie wy� szych poziomach.
   Przys
owie ,, zgoda buduje a niezgoda rujnuje"
jest tu jak najbardziej aktualne. 
PM.    Co  uwa� a  pan  za  najwa� niejsze  dla
Micha
owa -Reginowa ?
J.Sz.  Oczekiwania  naszych  mieszka� ców,  s�
bardzo du� e i ró� norakie. Najlepiej wida�  to na
corocznych zebraniach  wiejskich  po�wi� conych
propozycjom  inwestycyjnym  do  bud� etu  na
nast� pny rok. Nie wszystko da si�  realizowa�  w
najbli� szej  przysz
o� ci.  Ale  to  co  jest  dla  nas
najpilniejsze  mo� na  uj��  w  kilku  punktach  o
znacznie szerszym znaczeniu. A mianowicie:
1.Usprawnienie  komunikacji  autobusowo-kole-
jowej, co wi�� e si�  z budow�  dróg i chodników,
zwi� kszeniem ilo� ci  poci� gów   i  modernizacj�
peronów oraz   budow�  odpowiednich parkingów
przy stacjach kolejowych.
2. Budowa i modernizacja placówek o�wiatowo-
wychowawczej i kulturalno-sportowej.
3.  Kontynuacja  budowy kanalizacji  z  uwzgl� d-
nie niem ca
ego so
ectwa.
4.  Zwrócenie  wi� kszej  uwagi  na  melioracje,
poniewa�  ostatnie  lata  oraz  prognozy  na
przysz
o��  pokazuj� , � e z problemem podtopie�
mo� emy mie�  ci� gle do czynienia. 
5. Intensyfikacja dzia
a�  maj� cych zapobiega�  ,,
wykluczeniu  spo
ecznemu  "  ze  szczególnym
uwzgl� dnieniem dzieci i ludzi starszych.

 PM.  Dzi� kuj �  za rozmow� . � ycz�  spe
nienia
oczekiw��  a  w  razie  wygranej  realizacji  za-
mierze� ..
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KOMENTARZE
PODSUMOWANIE KADENCJI

SAMORZ� DU GMINNEGO
2010 – 2014

  System demokratyczny nie daje nikomu w
adzy na
zawsze, lecz wyznacza kadencyjno�� , pozwalaj� c�  na
wymian�  rz� dz� cych  przez spo
ecze� stwo,  któremu
ona s
u� y.
  Poniewa�  obecna kadencja samorz� dów ko� czy si�
za  miesi� c,  jest  rzecz�  naturaln� ,  � eby  dotychczas
rz� dz� cych rozliczy�  z ich dokona�  w tej czterolet-
niej kadencji. Zaczniemy wi� c od do
u, czyli so
ec-
twa  i  chocia�  ten  wiejski  samorz� d  nie  jest  osob�
prawn� , to jednak pochodzi z wyboru spo
ecznego i
przyjmuje na siebie pewne obowi� zki zapisane w sta-
tucie so
ectwa do wykonywania na rzecz tej spo
ecz-
no� ci.
So
ectwo Micha
ów-Reginów
  So
tys Janina Przyby
 i sze� cioosobowa rada so
ec-
ka,  swoj�  kadencj�  ko� czy  w  pierwszym  kwartale
przysz
ego roku,  wi� c na podsumowanie pracy jest
jeszcze czas. Jednak � ledz� c dotychczasow�  aktyw-
no��  tej grupy, mo� na wst� pnie oceni�  jej dotychcza-
sow�  prac� .  Dobra  i  aktywna  dzia
alno��  powinna
by�  inspirowana i organizowana przez so
tysa, który
jest  przewodnicz� cym i od jego post� powa�  zale� y
najwi� cej.
Podstawowym zadaniem so
tysa, jest umiej� tne po-
dejmowanie wspó
pracy ze wszystkimi mieszka� ca-
mi i  organizacjami spo
ecznymi dzia
aj� cymi w so-

ectwie,  z  najbli� szymi  s� siadami  oraz  w
adzami
gminy.
  Niestety, nasza pani so
tys nie mo� e jak dotychczas
sprosta�  tym wyzwaniom. Stosunki z gmin�  s�  bar-
dzo z
e (dochodzi
o ju�  do pozwu s� dowego ze stro-
ny so
tys, w sprawie prowizji  od zbieranych podat-
ków), zaniechanie wydawania informatora so
eckiego
„Micha
ki” i promocyjnego Konkursu Czysto� ci po-
sesji, (poprzez b
� dne zapisy w regulaminie konkur-
su) oraz brak odpowiedniej dba
o� ci, o takie obiekty
jak boiska i plac zabaw.
 W swojej dzia
alno�ci jest bardzo osamotniona, po-
niewa�  nie  potrafi  jednoczy�  ludzi  do  konkretnych
zada� , a stwarzanie nie dobrej atmosfery powoduje,
� e dotychczas najbardziej  aktywni  ludzie odchodz�
od wspólnej  dzia
alno� ci  i  cz� sto zawi� zuj�  w
asne
organizacje. Wi� cej szczegó
ów o tym w swoim cza-
sie.
  Rada gminy Wieliszew
  Jest  to  pi� tnastoosobowy  zespó
  ludzi  wybrany
przez spo
eczno� ci wszystkich so
ectw gminy Wieli-

szew, stanowi� cy cia
o uchwa
odawcze i ma za swój
nadrz� dny cel,  dobro i  rozwój  ca
ej  gminy.  Jednak
ka� de  so
ectwo  wybieraj� c  swoich  radnych,  jako
przedstawicieli,  oczekuje  od  nich  aktywnego
dzia
ania  przede  wszystkim  na  rzecz  swojego
� rodowiska. Wi� c to, czy dane so
ectwo jest bardziej
lub  mniej  dowarto� ciowane  przez  gmin� ,  zale� y
g
ównie od dobrej pracy radnego w radzie gminy.
  G
ównym  problemem  jest  jednak  to,  � e
poszczególni radni jednakowo ci� gn�  do siebie i dla
wszystkich zazwyczaj nie wystarcza � rodków na ich
potencjalne potrzeby. Sposobem na za
atwienia tego
problemu,  jest  zdolno��  radnych  do  tworzenia
odpowiednich koalicji i dobra wspó
praca pomi� dzy
radnymi i wójtem. � adne sobkostwo tego nie za
atwi,
musi  w� ród  radnych  panowa�  zgoda  i  rzetelne
wzajemne traktowanie.
   So
ectwo Micha
ów-Reginów, jest  trzeci�  co do
wielko� ci miejscowo� ci�  w gminie, które wnosi po-
ka� ne kwoty do bud� etu gminnego. Ma wi� c prawo
do równego traktowania przy podziale � rodków inwe-
stycyjnych. Jest ju�  szósty rok w tej gminie (po przej-
� ciu z gm. Niepor� t) i  na dobre wesz
o do wszyst-
kich  d
ugoterminowych  planów tej  gminy.  Posiada
wi� c te same prawa i uwarunkowania, co pozosta
e
wsie.
   W naszym so
ectwie na mijaj� c�  kadencj�  zostali
na radnych gminnych wybrani; Edwin Zezo�  i Syl-
wester  Przybysz.  Radny  Edwin  Zezo�  po  swojej
przegranej na wójta, wraz ze swoim stowarzyszeniem
Etyka i Prawo, w drugiej turze popiera
 kandydatur�
na wójta gm. Wieliszew Paw
a Kownackiego, który
te wybory wygra
. 
  Pocz� tkowo wygl� da
o to nawet  bardzo dobrze i
mieli� my nadziej�  na dobr�  wspó
prac�  naszych rad-
nych z gmin� , poniewa�  wi� kszo��  nowych radnych
równie�  popar
a nowego wójta, tworz� c mocn�  koali-
cj� .
   Niestety, po ok. dwóch miesi� cach, nasz radny po-
ró� ni
 si�  z wójtem, którego dopiero co popiera
 i tyl-
ko  dlatego,  � e  nowy wójt  pomimo � e  m
ody,  mia

swoje zdanie i nie da
 si�  sterowa� , co jak si�  okaza-

o, nasz radny mia
 w swoim zamy� le. Ten fakt tra-
gicznie poskutkowa
 na dalsz�  dobr�  wspó
prac� , po-
niewa�  wszyscy  pozostali  radni  stan� li  po  stronie
wójta,  a nasz radny zosta
 jednoosobow�  opozycj� .
Nasz drugi radny te�  nie chcia
 popiera�  rewolucyj-
nych wyczynów swojego kolegi.
  Taka sytuacja,  spowodowa
a wielk�  niech��  rady
nie tylko do opozycyjnego radnego , ale te�  w du� ym
stopniu i do naszego so
ectwa. Skutek takiego stanu
rzeczy,          (ci� g dalszy na str 7)
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                     (dalszy ci� g ze str 6)

 PODSUMOWANIE KADENCJI ….

jest  widoczny w braku wi� kszych inwestycji  w naszym
so
ectwie w tej  kadencji.  Bo prawd�  jest,  � e  je� eli  jest
brak  dobrej  woli,  to  trudno� ci  obiektywne  zawsze  si�
znajd� , a „pokorne ciele dwie matki ssie”.

  Inwestycje wykonane w Micha
owie-
Reginowie w tej kadencji.

W naszym so
ectwie by
y to; - doko� czenie kanaliza-
cji na ul. D
ugiej, - boisko sportowe i plac zabaw dla
dzieci,  -  o� wietlenie ulic i  wykonywanie bie�� cych
zada�  wynikaj� cych z zada�  w
asnych gminy. Wyda-
no równie�   kwot�  34 tys. z
 z Funduszu So
eckiego
na drobne potrzeby takie jak; dwie wiaty przystanko-
we, zakup namiotu, materia
ów na wykonanie sceny,
wylanie betonu przed wej� ciem do D.Ogrodnika itp.
 Jest to jak na czteroletni�  kadencj�  bardzo niewiele.
  Osobn�  spraw� , s�  przygotowywane i rozpoczynane
inwestycje na nast� pn�  kadencj� , które nas dotycz�  i
napawaj�  optymizmem, � e idzie ku lepszemu.
  Du��  inwestycj�  jest rozbudowa szko
y w 	ajskach,
s
u�� ca równie�  w po
owie dla dzieci z Micha
owa-
Reginowa, dlatego te� , jest wspólnie finansowana ze
� rodków inwestycyjnych gminy, z cz�� ciowym udzia-

em dop
at z województwa, na co ju�  pozyskano 2
mln z
 i  s�  prowadzone dzia
ania o pozyskanie na-
st� pnych kwot. Koszt ca
ej inwestycji szacowany jest
na ok. 8,5 mln z
.
   Drug�  du��  inwestycj� , która ma ruszy�  w przy-
sz
ym roku w Micha
owie-Reginowie, jest dalsza re-
alizacja programu budowy kanalizacji; etapy II, III i
IV, za pozyskane � rodki z Funduszu Rozwoju  Infra-
struktury i � rodowiska Województwa Mazowieckie-
go,  przyznane na skutek pozytywnie rozpatrzonego
wniosku wójta Paw
a Kownackiego. Jest to suma ok
5,2 mln z
. plus 2 mln z
 z bud� etu gminy, jako wk
ad
w
asny i warunek uzyskania dotacji.

Sukcesy wójta i rady gminy

  Zmiana ekipy rz� dz� cej i du� e zad
u� enie pozostawione
przez  poprzedników  oraz  wiele  rozpocz� tych  zada�
inwestycyjnych,  które  wójt  Pawe
  Kownacki   musia

doko� czy�  i op
aci�  nie stwarza
a dobrych perspektyw dla
przysz
ego  rozwoju  gminy.  Ponadto  na  skutek
niew
a� ciwego  za
atwienia  przez  poprzedniego  wójta  w
województwie  (brak  zobowi� za�  na  pi� mie,  a  tylko
obietnice ustne) nie wp
yn� 
 do gminy zwrot ze � rodków
unijnych  (ok.  16  mln  z
)  za  wykonane  w  poprzedniej
kadencji  inwestycje  infrastrukturalne.  To  wszystko

spowodowa
o,  � e   gmina  nie  mog
a  przeznaczy�  na
inwestycje wi� cej, jak ok. 6 mln z
  rocznie, dlatego te�
ograniczono si�  do wykonywania mniejszych, a bardziej
niezb� dnych zada� .
 Oceniaj� c  kadencj�  z  ogólnej  perspektywy,  trzeba  do
sukcesów  tej  ekipy  zaliczy�  takie  osi� gni� cia  jak;  -
ca
kowita przebudowa ul. Ko�cielnej, wraz z mostem na
Kanale  Bródnowskim,  stanowi� cej  centralne  po
� czenie
Wieliszewa  z  Legionowem.  Inwestycja  wspólna  z
powiatem legionowskim.
  W  temacie  bezpiecze� stwa  i  kultury;  wykonano
przebudowy  remiz  stra� ackich  i  � wietlic  w  Krubinie,
Ka
uszynie,  Janówku  Pierwszym  i  Skrzeszewie.  W
Wieliszewie  przebudowano  hal�  sportow�  i  sal�  wi-
dowiskow�  przy Urz� dzie Gminy. Buduje si�  kanalizacj�
w  Janówku  Pierwszym  i  Górze  oraz  wodoci� g  w
pó
nocnej cz�� ci gminy. 
  W tej kadencji równie�  zosta
o opracowane i uchwalone
Studium  Zagospodarowania  i  Rozwoju  Przestrzennego
gminy Wieliszew,  które pozwala na przygotowywanie  i
uchwalanie  Planów  Przestrzennego  Zagospodarowania
poszczególnych obszarów w gminie. Zosta
a uruchomiona
lokalna komunikacja autobusowa, dowo�� ca mieszka� ców
z terenu ca
ej gminy do stacji kolejowych i bezpo� rednio
do Legionowa.  Zosta
a  uchwalona i  jest  kontynuowana
dop
ata do kolei  podmiejskiej. Ponadto wyremontowano
szko
y, prowadzone s�  przygotowania budowy cmentarza
komunalnego.
Nale� y równie�  zauwa� y� , � e w tej kadencji uchwalono
stosowanie  w  gminie  Wieliszew  Funduszu  So
eckiego,
którego  by
em  gor� cym  or� downikiem  w  poprzedniej
kadencji, tu�  po uchwaleniu przez Sejm, jeszcze z kilkoma
radnymi  i  so
tysem.  Nie  da
o  si�  tego  wówczas
wprowadzi�  poniewa�  tamten  wójt  tego  nie  chcia
,  a
wyrazi
  na  to  zgod�  obecny  wójt  Pawe
  Kownacki,  co
sprawi
o  w  gminie  du� e  zadowolenie  i  mo� liwo��
wykonywania w so
ectwach wielu drobnych zada� , które
wcze� niej nie by
y zauwa� ane.
  S�  to  tylko  g
ówne osi� gni� cia  w tej  kadencji,  które
uda
o  si�  zrealizowa�  tej  radzie  gminy  i  m
odemu
wójtowi, który po raz pierwszy w � yciu zmierzy
 si�  z tak
odpowiedzialnym i  trudnym zadaniem.  Opozycja  ci� gle
krytykuje (takie ma prawo) wójta i rad� , � e wszystko robi�
� le, ale patrz� c obiektywnie, to przy uwarunkowaniach, z
jakimi  si�  spotkali  na  starcie  (odziedziczone  po
poprzednikach ogromne zad
u� enie i rozpocz� te zadania)
zosta
o wykonane du� o dobrej roboty.
  Wracaj� c  na  swoje  micha
owskie  podwórko,  które
wypad
o bardzo mizernie w tej kadencji, powinni� my si�
teraz dobrze zastanowi�  przed wyborami do samorz� dów,
kogo wybieramy na naszych gminnych przedstawicieli.
Czy  swój  g
os  oddamy  na  rozs� dnych  i  gospodarnych
ludzi,  czy  na  karierowiczów  siej� cych  ci� g
y  zam� t  w
spo
ecze� stwie  i  nie  potrafi� cych  nawi� za�  normalnej
wspó
pracy z nikim ???
Micha
ów-Reginów, dn 8 pa� dziernika 2014 roku 
                                    Mieczys
aw Berdowski
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  Przedstawianie  dziejów  tej  podwarszawskiej
miejscowo� ci,  rozpoczn�  od  momentu  kiedy  tu
przyby
em  w  poszukiwaniu  pracy,  jako  m
ody
cz
owiek w 1961 roku.
  Zwabi
a mnie wówczas w to miejsce mo� liwo��
lepszego zarobku na budowie stopnia wodnego Za-
lew Zegrzy� ski, która to inwestycja uchodzi
a za jed-
n�  z najbardziej presti� owych w Polsce.
  Prac�  otrzyma
em bez trudu, poniewa�  mój zawód
kierowca-mechanik by
 tu bardzo poszukiwany z ra-
cji licznego sprz� tu, jaki pracowa
 na budowie. Jak
dla przybysza z prowincjonalnej Polski, wszystko co
tu zasta
em by
o bardzo ciekawe, a najbardziej pasjo-
nowa
o  mnie  miasto  Warszawa,  któr�  poznawa
em
je� d�� c samochodami s
u� bowymi i w
asnym moto-
cyklem.
  Z Micha
owem-Reginowem zwi� za
em swoje � ycie
z racji osiedlenia si�  tu mojej rodziny, która za moj�
spraw�  zakupi
a  przy  ul.  Warszawskiej  posesj� ,  w
której zamieszkali�my na sta
e. Ja i moja rodzina bar-
dzo szybko zaaklimatyzowali�my si�  w nowym miej-
scu i  otoczeniu,  podejmuj� c  sta
�  prac�  g
ównie  w
firmach warszawskich.
Od tego momentu, a by
 to rok 1962, zacz� 
em roz-
gl� da�  si�  baczniej w miejscu gdzie osiad
em na sta-

e. Có� , w tym czasie Micha
ów-Reginów nie b
ysz-
cza
 jak teraz nowymi pi� knymi domami, firmami i
asfaltem.  Z  wyj� tkiem  dwóch  zak
adów  pa� stwo-
wych Silikaty i Hydromel, pobudowanych po wojnie,
w wi� kszo� ci by
o przedwojenne i nie � wieci
o no-
wo� ci� .
  Dla przyk
adu przedstawi� , � e droga nr 61, ul. War-
szawska by
a pokryta czarn�  bazaltow�  kostk�  i  po
deszczu by
a bardzo � liska, a ul. Nowodworska by
a
w� sk�  brukowan�  dro� yn� , równie�  ul. D
uga, by
 to
tzw szlak niepor� cki  stanowi� cy poln�  drog� ,  rów-
nie�  ul.  G
ówna  by
a  drog�  poln�  prowadz� c�  do
Wieliszewa, a ul. Ko� cielna z 	ajsk do Wieliszewa,
prowadz� ca do ko� cio
a i na cmentarz, z której te�  na
co dzie�  i od � wi� ta korzystali mieszka� cy Micha
o-
wa, by
a poln�  drog�  i miejscami trzeba by
o brodzi�
po kostki w piasku.
   Atutem w tym czasie Micha
owa-Reginowa, by
a
niew� tpliwie  kolej,  stanowi� ca  podstawowy � rodek
lokomocji do Legionowa i Warszawy, jak równie�  do
Zegrza  i  Niepor� tu,  dla  mieszka� ców  okolicznych
miejscowo� ci doje� d� aj� cych do pracy i szkól w tych
miastach. Pomimo, � e  nie by
a w tym czasie zelek-

tryfikowana,  a  stare  zabytkowe  wagony  ci� gn� 
a
parowa lokomotywa,  to  na tamte czasy zapewnia
a
dobr�  komunikacj� . 
  Dzi�  mo� e by�  ju�  ciekawostk�  fakt, � e na terenie
Micha
owa-Reginowa by
y dwa przystanki  pod na-
zwami  Wieliszew i  Poniatów,  równie�  wje� d� aj� cy
do Micha
owa-Reginowa ul.  Warszawsk�  od strony
Zegrza napotykali  tablic�  z  napisem Wieliszew,  co
bardzo mocno wprowadza
o w b
� d ludzi przyjezd-
nych. Te anachronizmy zosta
y zlikwidowane dopiero
w latach osiemdziesi� tych za moj�  spraw� , kiedy to
pe
ni� c funkcj�  przewodnicz� cego Rady So
eckiej w
Micha
owie-Reginowie,  z
o� y
em  odpowiednie
wnioski o zmian�  myl� cych nazw na w
a� ciwe,  na
drodze i na kolei, gdzie Poniatów zamieniono na Mi-
cha
ów-Reginów, a na drodze 61 Wieliszew na Mi-
cha
ów-Reginów.
  Stan jaki zasta
em, bez wi� kszych zmian trwa
 do
ko� ca lat sze�� dziesi� tych dwudziestego wieku pod
przemo� nym panowaniem towarzysza Wies
awa Go-
mó
ki,  wykonuj� cego odgórne polecenia z  Kremla.
Nie by
o to wówczas nic dziwnego, poniewa�  takie
by
y powojenne uwarunkowania polityczne. 
  Dopiero od dekady lat siedemdziesi� tych, kiedy do
w
adz�  przej� 
  Edward Gierek,  który chc� c o� ywi�
upadaj� c�  gospodark�  kraju,  wpu� ci
  obcy kapita
  i
nieco poluzowa
 komunistyczne gorsety gospodarcze,
nast� pi
o  wyra� ne o� ywienie  gospodarcze w ca
ym
kraju.
  Okres lat siedemdziesi� tych by
 na owe czasy, okre-
sem prosperity i rozwoju za spraw�  owego cz�� cio-
wego odblokowania pozwole�  na prywatn�  dzia
al-
no��  gospodarcz� ,   wyzwalaj� c�  w  spo
ecze� stwie
niemal eksplozj� , w zak
adaniu firm i specjalistycz-
nych gospodarstw rolnych  równie�  na tym terenie.
Wzoruj� c si�  na ogrodnikach z Jab
onny w bardzo
szybkim  tempie  tereny  wokó
  Legionowa  pokry
y
gospodarstwa ogrodnicze. Najpierw królowa
y okna
inspektowe w których uprawiano nowalijki w postaci
rzodkiewki  i  ogórków,  nast� pnie  zacz� to  budowa�
szklarnie  i  tunele  foliowe,  jako  bardziej  przydatne
os
ony do ci� g
ej hodowli warzyw i kwiatów.
   Wyg
odzony rynek krajowy i mo� liwo��  nieograni-
czonego eksportu do ZSRR, sprawia
y, � e wszystko
co si�  da
o wyprodukowa� ,  dobrze si�  sprzedawa
o
za dobr�  cen� . Skutkiem tego, nast� powa
 dynamicz-
ny  rozwój,  przybywa
o  nowych  domów,  szklarni,
dróg  oraz  innych  obiektów wytwórczych i  us
ugo-
wych.  

� eby  dobrze  przedstawi�  wszystko  co  si�
wówczas tutaj dzia
o, zmuszony jestem wyj��  

               (dalszy ci� g na stronie 9)
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           (doko� czenie ze strony 8)
 po za granice naszej miejscowo� ci.  Równie�  w tym
czasie,  jako wielki  plan mieszkaniowy, powstawa
y
fabryki  domów z  wielkiej  p
yty,  a jedn�  z  nich  w
szybkim  tempie  wybudowano  na  polach  pomi� dzy
	ajskami i Legionowem, z  której produkcji powsta
o
osiedle  Jagiello� ska  w  Legionowie  na  16  tys.
mieszka� ców  i  wiele  innych  podwarszawskich
osiedli.
  Do fabryki domów niezb� dne by
y dobre drogi do-
jazdowe, pozwalaj� ce na  wywiezienia ci�� kich p
yt
betonowych, na budowy i  przywozu materia
ów do
produkcji. W ten sposób przebudowano ul. Ko� cieln�
w 	ajskach i ul. Nowodworsk�  w  Micha
owie-Regi-
nowie,  które  przej� 
y  ca
y ruch  ci�� kich  pojazdów
obs
uguj� cych fabryk� .

Pod wielkie osiedle w Legionowie,  zosta
 zaj� ty
du� y teren g
ównie rolniczy, pomi� dzy Legionowem
i  Jab
onn� .  Stworzy
o  to  konieczno��  przenoszenia
si�  gospodarstw  rolnych,  g
ównie  ogrodniczych  na
inne tereny wokó
 Legionowa. W ten sposób na teren
Micha
owa-Reginowa  i  Stanis
awowa  Drugiego,
przyby
a du� a ilo��  mieszka� ców, którzy wykupuj� c
tu,  niemal  wszystkie  wolne  tereny,  na  nich  si�
osiedlali.  (CI� G DALSZY NAST� PI).

Mieczys
aw Berdowsk

Rozmowa z Igorem Krajnowem..
                 (doko� czenie ze strony 10)

Chodzi  mianowicie  o  przebudow�  bardzo
niebezpiecznego skrzy� owania w Janówku. Krzy� uj�
si�  tam  drogi:  wojewódzka,  powiatowa  i  gminna.
Mimo zaanga� owania w spraw�  zarówno powiatu jak
i gminy inwestycja wci��  nie doczeka
a si�  realizacji.
Urz� d  Marsza
kowski  odk
ada
  to  przedsi� wzi� cie
ju�  kilka razy. B� dzie to dla mnie jedno z zada�  w
trakcie  najbli� szej  kadencji.  Skoro nie  uda
o  si�  w
powiecie to mo� e uda si�  w sejmiku.

P. M. Dlaczego zdecydowa
 si�  Pan kandydowa�
do sejmiku? 
I.  K.   Uwa� am,  � e  gmina  Wieliszew  powinna  mie�
swojego przedstawiciela w samorz� dzie wojewódzkim. A
warto przypomnie� ,  � e  to samorz� d wojewódzki  b� dzie
dzieli
 miliardy z funduszy unijnych. I dlatego warto by w
samorz� dzie znalaz
 si�  kto� , kto b� dzie zabiega
 o to by te
� rodki  mog
y  równie�  zosta�  przekazane  na  projekty  i
przedsi� wzi� cia  realizowane  przez  gmin� .  Poza  tym
samorz� d  wojewódzki  zajmuje  si�  tak� e  transportem
kolejowym.  Mieszka� cy  powiatu  wci��  nie  mog�  si�
doczeka�  przywrócenia po
� czenia kolejowego do Zegrza
Po
udniowego. Dlatego to, jak i pe
niejsze wykorzystanie
potencja
u linii  kolejowej  do  Niepor� tu,  b� dzie  jedno z
moich zada� . 
Ale sejmik to nie tylko fundusze unijne czy kolej. To tak� e
drogi wojewódzkie, którymi poruszamy si�  na co dzie� . 
To tak� e ochrona zabytków.

P.  M.  Konkurencja  na  pewno  b� dzie  silna.  Nie
zra� a to Pana? 
I. K. Wr� cz przeciwnie! Motywuje mnie to do dzia
ania i
intensywnej pracy w trakcie tej kampanii wyborczej. B� d�
walczy
 do samego ko� ca o g
osy. Skrzyde
 doda mi to, � e
mog�  liczy�  na poparcie mieszka� ców gminy. Je� li  kto�
nie jest jeszcze do  ko� ca przekonany na kogo odda�  swój
g
os  to  powinien  poprze�  w
a� nie  mnie  –  mieszka� ca
gminy  Wieliszew.  Oczywi� cie  ca
�  spo
eczno��
Micha
owa-Reginowa tak� e gor� co zach� cam do poparcia
mojej kandydatury. Moje nazwisko mo� na b� dzie znale��
na li� cie Platformy Obywatelskiej  RP. Miejsce 6. Wiele
osób  narzeka,  � e  odda
oby na  mnie  swój  g
os  gdybym
kandydowa
 z innego komitetu ni�  Platforma Obywatelska
RP.  Ja  uwa� am  jednak,  � e  w  samorz� dzie,  cho�  ma
niejednokrotnie partyjne barwy, najwa� niejsze jest dbanie
o  interesy mieszka� ców lokalnych spo
eczno� ci.  A je� li
kogo�  mimo to nie przekonuj�  niech i tak we� mie udzia

w  wyborach.  Najgorsze  co  mo� na  zrobi�  to  w  dniu
wyborów machn��  na wszystko r� k�  i zosta�  w domu. 

P. M. Bardzo dzi� kujemy za rozmow�  i wierzymy,
� e Pan zwyci�� y.
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UWAGA MIESZKA � CY
 ZBIÓRKA ODPADÓW NIEBEZPIECZNYCH 

ODDAJ BEZP	ATNIE 
rozpuszczalniki, kwasy, alkalia, lampy,

 � arówki, oleje, t
uszcze,farby, tusze,

 � r. ochr. ro� lin, zu� yte baterie

DOWIE �  W WYZNACZONE MIEJSCE

18 PA� DZIERNIKA 2014 r
8.30 – 10.30 Wieliszew, parking 

przy U. Gminy

10.45 – 12.45 	ajski ul. S. Moniuszki 2 (GCK)

13.00 – 15.00 Skrzeszew, ul. Ko� cielna 74

parking przy remizie stra� y.



WYWIADY
KANDYDAT DO SEJMIKU

DLA WIELISZEWA
Rozmowa z Igorem Krajnowem,  

radnym Powiatu Legionowskiego oraz 
kandydatem z naszej gminy do Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego, przepro–
wadzona   przez  redakcj�    Przyjaciela 
Micha
owskiego.

P.M. Dzie�  dobry, to pierwszy raz kiedy mo� emy 
Pana go� ci�  na naszych 
amach.
I. K. Dzie�  dobry. Witam i pozdrawiam wszystkich 
Czytelników. Jest mi bardzo mi
o z tego powodu.

P.  M.  Kadencja  samorz� dowa  dobiega  powoli
ko� ca. Przyszed
 wi� c czas na podsumowania. Co
uda
o  si�  Panu,  jako  radnemu  wybranemu  do
powiatu z  naszej  gminy oraz  przewodnicz� cemu
Komisji Rozwoju, zrobi�  na rzecz naszej gminnej

spo
eczno� ci? 
I. K. Ta kadencja jest najlepszym dowodem na to, � e
ci�� ka  praca przynosi  efekty.  Oczywi� cie nie tylko
moja,  poniewa�  � ci� le  wspó
pracowali�my  tutaj  z
pozosta
ymi  radnymi  w  powiecie  z  naszej  gminy.
Mo� na wi� c powiedzie� , � e to wszystko co si�  uda
o
zrobi�  jest efektem pracy nas jako jednej dru� yny. 
A przechodz� c  do  konkretów  –  zaczn�  mo� ne  od
spraw  zwi� zanych  z  komunikacj�  publiczn� .  Ten
temat  jest  mi  najbli� szy  z  racji  tego,  � e  jestem  z
komunikacj�  zwi� zany  zawodowo.  Uwa� am,  � e
du� ym  sukcesem  tej  kadencji  by
  rozwój  naszej
komunikacji lokalnej. Z obecnym wójtem cztery lata
temu prowadzili� my konsultacje z mieszka� cami na
temat tego jak komunikacja w naszej gminie powinna
wygl� da� .  Rozwój  komunikacji  to  m.in.  efekt
tamtych  konsultacji.  Autobusy  dotar
y  do  wielu
nowych  miejsc,  dzi� ki  czemu  znacznie  wi� ksza
liczba  osób  mo� e  z  nich  korzysta� .  Nale� y  te�
podkre� li � , � e obecny wójt Pawe
 Kownacki bardzo
dobrze  „czuje”  sprawy  zwi� zane  z  komunikacj�
miejsk� . Wie jak wa� n�  rzecz�  dla mieszka� ców jest
dobry transport. 
Du� ym  sukcesem  jest  równie�  to,  � e  uda
o  si�  w
powiecie  stworzy�  system  dofinansowania  do
komunikacji.  Powiat  dofinansowuje  gminom  cz���
kosztów  poniesionych  na  funkcjonowanie
komunikacji  zbiorowej.  W  najwi� kszym  stopniu
dofinansowywana  jest  oczywi� cie  lokalna
komunikacja  autobusowa.  W  przypadku  naszej
gminy równie�  SKM.

P.  M.   A  czym  mo� e  si�  Pan  pochwali�  poza
osi� gni� ciami na rzecz komunikacji publicznej? 
 I. K. Wiele uda
o si�  zrobi�  tak� e na rzecz rozwoju
infrastruktury drogowej i poprawy bezpiecze� stwa na
drogach powiatowych w naszej gminie. Przy udziale
finansowym gminy Wieliszew uda
o si�  przebudowa�
wreszcie ul. Niepodleg
o� ci. Gruntownej przebudowy
doczeka
a  si�  tak� e  ul.  Ko� cielna  od  	ajsk  a�  do
Wieliszewa. Oczywi� cie przebudowany zosta
 tak� e
mostek na Ko� cielnej. Nie mog�  te�  nie wspomnie�  o
poprawie  bezpiecze� stwa  dzieci  chodz� cych  do
szko
y  w  	ajskach  i  w  Olszewnicy  Starej.  W
	ajskach  dzieci  maj�  wygodne  i  bezpieczne
przej� cie.  W Olszewnicy za�  przy pasach uda
o si�
zainstalowa�  sygnalizacj�  ostrzegawcz� . 

P. M. Czy by
y jakie�  pora� ki?                                  
l. K. Nie nazwa
bym tego w ten sposób, ale    rzeczy -
wi� cie nie wszystko uda
o si�  zrealizowa� . Ale te�  
nie mo� na powiedzie� , � e z winy powiatu czy jego 
radnych.              ( dalszy ci� g na stronie )
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